
 
  
 

 
 

SKB dagsorden  
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 26. november 
kl. 17:00 til 19:00  
 
Afbud: Mette. 

 Mangler: Helle, Michael 

1.  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 
2.  Bemærkninger til sidste møde. 

● Misforståelser. 
● Afstemninger. 

 
 
3.  Orientering / Behandling. 

● Elevråd. 
Onsdagens møde udsat pga. besøg fra borgmesteren. Sidste møde blev der frefør nogle 
ønsker til aktiviteter og legepladsen. En “Diamant” som mange børn kan lege på, en 
vandautomat.  
Undervisningsmiljørepræsentant blev Kasmira fra 5. klasse. 
Svært at være elevråd i denne tid. Der er ikke mange aktiviteter der kan laves. Gerne 
flere aktiviteter i undervisningen. Morgendans med “just dance” nu vi ikke kan have 
morgensang. Helst sammen men ellers i hver klasse. 
Hyre en rollespilsinstruktør som kunne lave et spil med os en hel ugen.  
 
 

● Skoleleder. 
-Legeplads er godkendt. Vi kan gå i gang med at indkøbe flere redskaber. 
-Fravær. En pædagog er langtidssygemeldt. En lærer er sendt hjem for test af Corona. 
-Personalearrangement.incl. bestyrelse. Bestyrelsen inviteres med den 22. februar i 

Horsens. 
-Julefrokost er aflyst. Lidt større julegaver. 
- Julegudstjenest den 22. december. Alle skal i kirke på samme tid. Det kan godt lade sig 

gøre i henhold til de seneste retningslinjer. 
 

● Skole  
-Fernisering. 3.-4.-5.-6. havde lavet en udstilling om plast i havet. Borgmesteren kom og 
klippede snoren. En flot udstilling.  



 
  
 

- På mandag er der juleklip. I år bliver det i hver klasse og ikke samlet.  
- Gang i nationale test.  
 

 
● SKB Formand 

-Besøg fra udvalg/formandsrunde. De 17 scenarier blev drøftet meget kort. Vi gengav de 
holdninger der blev givet fra bestyrelsen og personalet. Meget positivt møde om en meget 
svær opgave. Ny skolepolitik der skal gennemføres med besparelser. Vi fortalte om vores 
egen skole, men kommenterede ikke på andre.  
 
-Formandsmøde i SIM-netværk (aflyst). Skal selve fællesmødet gennemføres? Bestyrelsen 
indstiller at mødet aflyses. Men det kan drøftes igen til februar, før det endelig 
besluttes. 
- Oplæg om livsduelighed var interessant. Der er 4 temaer i alt. Det næste er den 2. 
december. Det er om forpligtende fællesskaber.  
Det giver ikke så meget når man ser det alene og er on-line. 

 
● SFO:  

-Savner langtidssygemeldt kollega.  
-Ønsker et halvtag ud på vestsiden af bygningen. Det kræver nok en byggetilladelse.  
-Julegaver bliver forberedt.  
-God stemning.  

 
● Lokalt / Socialt. 

-Åben hal bruges ikke så meget. Desværre. Det er ellers et godt tilbud. 
 
4. Corona 
Sidste nyt 
-Luciaoptog blev desværre aflyst da politiet på det kraftigste fraråde at det blev gennemført.  
-Julehygge i klasserne med deltagelse af forældre må ikke gennemføres. 
 
5. Politik for hjemringning. 
Vi oplever, at elever kontakter forældre direkte, når de føler sig syge i skoletiden. Herefter aftaler 
forældre og elever, at eleven vil blive afhentet. Dette uden aftale med personalet.  
Her ønskes en politik for procedure.   
 
Peter udfærdiger forslag til politik hvor det fremgår, at elever henvender sig til en voksen ved 
sygdom, og det er den voksne der så ringer til forældrene og aftaler det videre forløb. 
Forældrene skal have haft kontakt med en voksen på skolen, før der aftales afhentning.  
 
En anden politik vedr. kontakt mellem elever og forældre i skoletiden kunne omhandle konflikter 
i skoletiden. 
 
Da bestyrelsen ikke pga manglende fremmøde ikke er beslutningsdygtige tages punktet op på 
næste møde.  



 
  
 

 
6. Gennemgang og revision af antimobbestrategi. 
Udleveres på mødet, men findes på vore hjemmeside. 
Skal trivsel med? 
Punktet udskydes, da bestyrelsen ikke er beslutningsdygtig pga. for få fremmødte. 
 
7.  Næste møde: 
8. december 
 
8. Eventuelt: 

● Til behandling på næste møde. 
 

● Emner, kun til løs debat eller orientering. 
i.a.b 


